
Őrbottyán Város Önkormányzat Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságának 
 

2017. július 27-én, csütörtökön 14 óra 30 perckor megtartott rendkívüli nyílt ülésének 
 

jegyzőkönyve 
 

 
 

68/2017. (VII. 27.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
69/2017. (VII. 27.) határozat a napirendi pontokról 
70/2017. (VII.27.) határozat az „Önkormányzati tulajdonú egészségügyi alapellátást nyújtó 
intézmények fejlesztésének támogatása Pest megyében” című pályázatról 
71/2017. (VII.27.) határozat az „Önkormányzati tulajdonú egészségügyi alapellátást nyújtó 
intézmények fejlesztésének támogatása Pest megyében” című pályázatról 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 2017. július 27-én, csütörtökön 14 óra 30 perckor kezdődött üléséről. 
 
Jelen vannak: Kollár Sándor    bizottsági elnök 
 Csernákné Szoboszlai Szilvia  bizottsági tag 
 Dékány András    bizottsági tag 
 Szántó Veronika   bizottsági tag 
 Kmetty Károly    polgármester 
 Szabó István    alpolgármester 
 Gállné Mezősi Szilvia   jegyző 
 Kiskuti Petra     aljegyző 
 Batki Gabriella    gazdasági vezető 
 Károlyfi Levente   műszaki irodavezető 
 Oláh Henrietta    jegyzőkönyvvezető 
Igazoltan távol: Lebek Péter    bizottsági tag 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 
 
Nyílt ülés keretében: 

 
1. Döntés pályázat benyújtásáról és a megvalósításhoz szükséges önerő biztosításáról 
2. Egyebek 

 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket a Pénzügyi bizottság 
rendkívüli ülésén. Megállapítom, hogy a bizottság 4 fővel van jelen, határozatképes. Lebek Péter 
jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Csernákné Szoboszlai Szilvia 
bizottsági tagot kérem fel, aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a jegyzőkönyv 
hitelesítőről, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 68/2017. (VII. 27.) határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
2017. július 27-én, 14 óra 30 perckor kezdődő ülés jegyzőkönyvének hitelesítőéül Csernákné 
Szoboszlai Szilvia bizottsági tagot választja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Valakinek van valami hozzáfűznivalója a napirendi pontokhoz? 
Amennyiben nincs, akkor, aki a napirendeket elfogadja, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendi pontokról, 
melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 69/2017. (VII. 27.) határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
napirendi pontokat az alábbiak szerint: 

Nyílt ülés keretében: 

1. Döntés pályázat benyújtásáról és a megvalósításhoz 
szükséges önerő biztosításáról 

1. napirendi pont: Döntés pályázat benyújtásáról és a megvalósításhoz szükséges önerő 
biztosításáról 

Kollár Sándor bizottsági elnök: Egészségügyi létesítmény pályázattal kapcsolatban néhány 
gondolatot hallhatnánk, pontosan melyik területről van szó? 

Kiskuti Petra aljegyző elhagyta a tanácstermet 14 óra 32 perckor. 

Kmetty Károly polgármester: Azt mindenki tudja, hogy szóba került Pest Megye és Főváros 
szétválása. Rájöttek arra, hogy Pest megye elég sok lehetőségből kimarad és ezért a kormány úgy 
határozott, hogy 80 milliárd Ft támogatást ad Pest megyének úgy, hogy ebből 2016-ban 15 milliárd, 
ebben az évben 20 milliárd kerül kiosztásra, és a maradék pénz az 2018-ban várható. A mostani 
információ szerint ugyan azokra a programokra fogják a maradékot is kiírni, mint amire most kiírták. A 
programok egészségügyi fejlesztésekre illetve új óvoda, bölcsőde építésére illetve utak felújítására 
vonatkoznak. Az utakban most nyertünk egy 61 millió Ft nagyságrendű pályázati támogatást. A 
bölcsődére be fogjuk adni a pályázatot,  azt várhatóan ősszel írják ki. Az egészségügyi intézménynél 
igen komoly előnyünk van, hogy saját intézményünk nincs, hiszen amit most használunk azt béreljük. 
Úgy gondolom, hogy mindenféleképpen élnünk kell ezzel a lehetőséggel és nem lehet kihagyni, attól 
függetlenül, hogy hosszú távú bérleti szerződést kötöttünk az egészségháznak a bérlésére. A funkció 
módosításon kell gondolkozni, de számtalan gondolat előjött a régi épület hasznosításánál, hogy 
hogyan lehetne a jövőben még hasznosítani. Át kellene gondolnunk, hogy az ügyeleti ellátás ne a 
misszióba legyen hanem esetleg itt valósítsuk meg. Szakorvosi rendelések biztosítása, valószínűleg 
lenne rá igény. Úgy gondolom, hogy mindenképpen meg kell próbálnunk ezt. Elég komoly plusz 
pontokat tudunk reményeink szerint érvényesíteni a pályázat beadásánál, tehát szerintem ezt nem 
szabadna elengedni. A Szent István utca és Gárdonyi Géza utca sarkán lévő három telek 
összevonásra kerül, hogy ha sikeresen tudjuk ezt a pályázatot végigvinni és ezen a területen 
építenénk fel az új egészségházat. Nagyjából most ez 161 millió Ft nagyságrendű beruházás lenne, 
egy kétszintes épülettel, ami bővíthető, ha idővel szükség lesz rá. 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: A tetőtér most nem lesz beépítve, de lehetőség van a tetőtér 
beépítésére úgy, hogy lift is kialakítható legyen benne, illetve a lépcsőház is. 

Kmetty Károly polgármester: Nyílván a mozgássérültek számára is akadálymenetesítéssé kell 
tennünk. Első lépésben az alsó szintet építenénk meg. 

Kiskuti Petra aljegyző visszaérkezett a tanácsterembe 14 óra 37 perckor. 

Kollár Sándor bizottsági elnök: Kérdezem a Bizottság Tagjait, hogy van esetleg más kérdés? 

 

Dékány András bizottsági tag: Én egy kicsit tartalmasabb előterjesztésre számítottam azért is, mert 
fognak érkezni kérdések, hogy most építettünk egészségházat. Azt gondolom, hogy egy ilyen típusú 
előterjesztésbe kellene egy indoklás, amit most szóban megkaptunk, de szerencsésebbnek találnám, 
ha benne lenne. Aki foglalkozik vele és tudja, hogy a facebookon hatalmas érdeklődő tömegek tudnak 
összegyűlni és nincsenek rendesen dokumentálva az indokok, hogy mi lesz a régivel, bérbe adjuk, 
hasznosítjuk, milyen terveink vannak, esetleg háziorvosi praxis bővítésére alkalmassá tudjuk vagy 
akarjuk tenni. Az gondolom, hogy egy település életében ez koncepcionálisan fontos. 

Kiskuti Petra aljegyző elhagyta a tanácstermet 14 óra 39 perckor. 

Cserepka András képviselő: A misszió helyett, ha jól értettem, itt lenne az orvosi ügyelet. Abba kell 
erősíteni ezt a pályázatot valamilyen formában, hogy feladat bővítésről is lenne szó. Tudjuk, hogy oda 
mi úgy csatlakoztunk, hogy akkor még Veresegyház kistérségéhez tartoztunk és az van legközelebb 
is. Kényszer pályán mozogtunk. Azt gondolom, hogy nekünk az kellene, hogy mi legyünk a húzó erő a 
váci térség településeire. Pályázatok kapcsán is már többször hivatkoztunk arra, hogy fontos lenne a 
feladatokat magunkhoz venni, ezt a váci térségből lehet. 
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Kmetty Károly polgármester: A pályázatot, ha megnyertük és elkezdjük az építkezést, akkor  ezek a 
kérdések előjöhetnek, hasonló módon, mint például a bölcsőde. A bölcsőde pályázati kiírás vélhetően 
fog tartalmazni olyan elemeket a társulási kapcsolatoknál, mint például ami az óvoda kapcsán 
Kisnémedivel előnyt jelent. Természetesen a bölcsőde vonatkozásában úgy fogjuk beadni a 
pályázatot. Ebben a pályázatban ilyen kritérium, ilyen szempont nem volt. Természetesen, ha 
nyerünk, és itt van egy épület, amit bérlünk mindazokat a kérdéseket amelyek most felmerültek, át 
tudjuk beszélni. Az esetleges  funkcióváltást, hasznosítást időszerű akkor elővenni, amikor már 
megnyertük a pályázatot.  

Kmetty Károly polgármester: A közmeghallgatáson, amikor a fejlesztéseinkről beszélünk, e el fogom 
mondani azokat az érveket, ami miatt bele fogunk vágni ebbe a dologba. 

Kiskuti Petra aljegyző visszaérkezett a tanácsterembe 14 óra 44 perckor. 

Dékány András bizottsági tag: Dokumentáltan nagyon nehéz az előterjesztésekből megválaszolni 
bizonyos kérdéseket. Most adtunk át egy egészségházat. Mi indokolja, hogy mégis pályáztunk erre? 
Szerintem erre nem az a válasz, hogy az bérbe van véve, ez az új pedig a miénk lenne. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Azért erre adunk be pályázatot, mert erre írtak ki pályázatot, nem 
tudunk másra pályázni. Most egészségház építésére írták ki ezt a pályázatot. 

Dékány András bizottsági tag: Célszerű lett volna egy indoklási részt beleírni az anyagba, én ezt 
hiányoltam. 

Cserepka András képviselő: Azt gondolom, hogy amit András feszeget az belső, itteni 
kommunikáció kérdése. A pályázatot elsősorban azoknak az önkormányzatoknak írták ki, akiknek 
nincs saját tulajdonú egészségügyi intézményei és nekünk nincs.  

Benedek Éva képviselő: Annyit azért jeleznék, ha nem bérelnénk most az egészségházat, hanem a 
régi helyén működne, akkor most nem pályázhatnánk, mert az saját tulajdonú épület.  

Kollár Sándor bizottsági elnök: Amikkor a testület döntött arról, hogy fejlesszünk ilyen módon. Akkor 
hol látszott még az, hogy másfél-két év múlva ki fognak írni egy ilyen pályázatot? Kiszámíthatatlan. 
Egy kérdésem lenne még a 6.2-es ponttal  kapcsolatban, hogy a mi rendeletünk és központi rendelet 
szerint a környezetvédelmi alapból fel lehet-e használni erre a célra. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Megnéztük a környezetvédelmi alapról szóló rendeletünket és abban 
szerepel, hogy az alapból településfejlesztési célra fel lehet használni. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Akkor amennyiben nincsen egyéb kérdés akkor először a 6.1-es 
határozati javaslatot teszem fel szavazásra. Kérdezem a bizottságot, aki elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek a pályázat benyújtásával kapcsolatos határozati javaslatot, az kérem, 
kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 70/2017. (VII.27.) határozata az „Önkormányzati tulajdonú egészségügyi 
alapellátást nyújtó intézmények fejlesztésének támogatása Pest megyében” című pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint:  

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be az 
„Önkormányzati tulajdonú egészségügyi alapellátást nyújtó intézmények fejlesztésének támogatása 
Pest megyében” című pályázati kiírásra. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat 
benyújtására, illetve a pályázat benyújtásához hozzájárul. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A 6.2-es határozati javaslat az önerő biztosításáról szól, aki a 
határozati javaslatot elfogadásra javasolja a testületnek az kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 71/2017. (VII.27.) határozata az „Önkormányzati tulajdonú egészségügyi 
alapellátást nyújtó intézmények fejlesztésének támogatása Pest megyében” című pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint:  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az „Önkormányzati tulajdonú 
egészségügyi alapellátást nyújtó intézmények fejlesztésének támogatása Pest megyében” című 
pályázati kiírásra benyújtandó pályázatban biztosítandó saját erőt Őrbottyán Város Önkormányzat 
Környezetvédelmi Alapjának terhére 8.478.151 forint összegben biztosítja. 

Beruházással érintett ingatlan címe és helyrajzi száma: 

� 2162 Őrbottyán, Szent István u. 35-39. (hrsz: 1298/9; 
1298/10; 1298/11). 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: a bizottság elnöke 

Határidő: 2017. július 27.  

2. napirendi pont: Egyebek 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Az Egyebek napirend keretében van-e valakinek mondanivalója? 
Ha nincs akkor köszönöm szépen a részvételt. 

Kollár Sándor a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke a rendkívüli nyílt ülést 14:49 
órakor bezárta. 

 

Kollár Sándor Csernákné Szoboszlai Szilvia 

bizottsági elnök bizottsági tag 

 jegyzőkönyv hitelesítő 

  


